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Vragen van het lid Griffith (VVD) aan
de minister van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties over het groot
financieel tekort bij de Friese politie.
(Ingezonden 26 september 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het artikel
«Groot tekort bij Friese politie»?1

2
Was u op de hoogte van de
dramatische financiële situatie bij de
Friese politie? Zo ja, vanaf wanneer?

3
Hoe is deze dramatische financiële
situatie ontstaan en hoe komt het dat
het al zo lang voortduurt zonder dat
er is ingegrepen? Hoe groot zijn
overigens de financiële problemen bij
de Friese politie? Hoe kan het dat de
begroting ieder jaar is goedgekeurd
en dat er geen gronden aanwezig
waren voor onthouding van
goedkeuring, gelet op het algemeen
financieel belang?

4
Op welke wijze heeft u in het kader
van artikel 45 van de Politiewet
toezicht gehouden op het financieel
beheer van de regionale politie
Friesland?

5
Wat vindt u van de opmerking van de
korpsbeheerder van Leeuwarden, dat
hij verbijsterd is over het tekort en dat
er jarenlang hierover niet goed is

gecommuniceerd met de Friese
burgemeesters?

6
Hoe kan het dat de korpsbeheerder
niet goed op de hoogte was van de
financiële ontwikkelingen binnen de
Friese politie? Hoe verhoudt een en
ander zich tot de
verantwoordelijkheden van de
korpsbeheerder, zoals vastgelegd in
artikel 24, 28 en 31 van de Politiewet?

7
Deelt u de mening dat de
korpsbeheerder een actieve rol heeft
bij informatie-uitwisseling over de
financiën van de onder zijn
verantwoordelijkheid vallende
politiekorpsen?

8
Deelt u de mening dat een
korpsbeheerder te alle tijde
verantwoordelijk is voor de financiële
situatie in zijn regio en zich niet kan
verschuilen achter de opmerking dat
hij het niet geweten heeft?

9
Welke stappen gaat u gelet op uw
verantwoordelijkheid in deze
ondernemen? Bent u voornemens de
korpsbeheerder een aanwijzing ten
aanzien van het beheer te geven?

10
Wat vindt u van de opmerking van de
korpschef dat Den Haag in deze moet
bijspringen? Ziet u daar aanleiding
voor?

11
Op welke wijze gaat u ervoor zorgen
dat de tekorten en de bezuinigingen
niet ten koste gaan van de
criminaliteitsbestrijding en «meer
blauw op straat»?

1 www.telegraaf.nl, 24 september 2008.
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